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Skolebestyrelsesmøde Fårvang Skole 

 

Tirsdag d. 30. oktober 2024, kl. 17.00-19.30 

Ordstyrer: Michael 

Traktement: Skolen 

Afbud: Grethe 

O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning 

17.00-17.30 

 

1. Godkendelse af dagsorden og punkter til evt. (B) 

Punkter til evt. 

indslag til næste møde 

pædagogisk dag 

Orientering fra Søren 

 

2. Nyt fra formanden (OB) 

Personaledagen – vi mangler forældre til Eg og 3.klasse – løsningsforslag 

- Der kan måske skrives ud til alle forældre fra skolens side ift. at få forældrene med tidligere. 

- Bruge mere tid på forældremødet, så forældrene måske allerede der melder sig 

Stort dialogforum på mandag 

elevrådsformanden tager med sammen med SB-formand 

Emne – flere elever skal gå i skole i deres lokalområde 

Bekræftes at skolen skal meldes ud af skole og forældre – der nikkes ja. 

Julefrokost – der er SB-møde den 5/12, det vil vi gerne fastholde, da næste møde ellers ligger 27. januar. Det 

besluttes, at mødet fastholdes med start kl. 17.00 og julefrokost senest kl. 18.30 

Forældrehenvendelse vedr. skolemad – Søndervangskolen i Hammel kommune, kan måske hjælpe. Michael 

og Anna Marie snakker med forælderen og kantinebestyrer om evt. møde og indhold på mødet. 

 

 

3. Nyt fra Elevråd, Hjalte og Laurids (O) 

Ønsker om at 7. og 8. klasserne kan være sammen i pauserne (gode pauser er indsats i skoleåret) 

Udbeder sig koste og fejebakker til klasserne og det får de selvfølgelig 

 

 

4. Nyt fra medarbejdere Jakob og Thomas (O) 

FabLab-ugen for 6.årgang – god uge og der er forældremøde tirsdag den 5. november. 

Lejrskole – mere indhold end andre år (travl og hyggelig tur). 

Fællessamlinger for udskoling – næste gang kommer forfatter Søren Jessen 

Juleklippedag og idrætsdag den 29/11 

Erhvervsdag på College 360 for 8.årgang 

Playing for Succes – 8.årgang, samarbejde med SIF – designudviklingsprojekt om Merchandise. 

Brobygning for 9.årgang om 2 uger. 

20. november forældremøde for 8. årgang med UU-vejleder 

Dukketeater og koncert for 0.-3. klasse 

Hvem vil være litterær i slut november for 5.klasse 



Skolebestyrelsesmøde 
 

Fårvang Skole 

2 

 

Skolernes motionsdag – ny struktur med bl.a. cykling som ny mulighed. En god dag 

 

 

5. Rigets tilstand, Anna Marie, Louise og Claus (sommerferiepasning) (O) 
Besøg af Charlotte Ørbæk og Peter Sinding 
Skolechefsstillingen er genopslået med ansættelse fra 1. januar 
Pædagogisk dag – orientering omkring dagens program. 
Der er ikke feriepasning på Fårvang Skole i lukkeugerne i år. 
Fantastisk Halloween arrangement arrangeret af forældre og frivillige fra Fårvang. 
 

Pause 
 

6. Debat om SoMe (D) 
Skal vi som skolebestyrelse forholde os til sociale medier og anvendelsen af skærme? 
Hvad mener elevrådet? 
 
Ditlev motiverede punktet. Diskussion med mange input. 
 
Anbefalingerne bør signaleres til forældrene og eleverne. 
Fokus på at fortælle det positive ved at følge anbefalingerne 
Vi har som skole en rolle til at videregive anbefalingerne, der skal passes på ikke at gå for tæt på privatlivet. 
Som skole kan vi godt videregive vores anbefalinger uden at være formanende. 
Vi kan godt være holdningsbærende ift. det. 
Devices skal skrives ind i vores principper ift. mobiltelefoner. 
Vi skal kigge anbefalingerne igennem med blik på vores principper. 
Retningslinjer som anbefalinger til forældrene – for nogen kan det være en hjælp til at læne sig op af andet 
end hvad ens barn har lyst til. 
Kan vi i samme ombæring tage computerne med i snakken – kan der evt. lukkes ned for de sider de sidder på 
i undervisningen som f.eks. Matas og spilsider. 
Som skole kan vi godt have et curriculum med ”emner” som vi tager op ift. bl.a. SoMe. 
 
Hvordan kommer vi videre med at lave et skriv til forældrene 
- Udpege forældre fra forældrerådet 
- Invitere forældre ind til inspirationsmøde faciliteret af SB 
- Oplæg om betydningen/ virkningerne af skærmpolitiker 

 
Der nedsættes et udvalg, som udarbejder forslag til anbefalinger 
Thomas, Ditlev, Michael og Anna Marie, SSP (Helle Baalkilde) inviteres også 

 

• Skal vi forholde os til det i skolesammenhæng? 
Ja det bør vi 
 

• Skal vi forholde os til det i tiden udenfor skoletid? 
Komme med anbefalinger 
 

• Hvad skal vi kommunikere til forældre? 
 

• Alle bedes gennemgå links herunder til inspiration. 

Børns Vilkår har bl.a. lavet anbefalinger. 

Der er både anbefalinger til os forældre https://bornsvilkar.dk/skaermguiden/ 

Og der er anbefalinger til skoler https://bornsvilkar.dk/skaermguiden/fagpersoner/ 

Eksempel på princip fra Rønde Skole omskrevet til Fårvang Skole, bilag vedhæftet. 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fbornsvilkar.dk%2Fskaermguiden%2F&data=05%7C02%7Cannamarienor.hansen%40silkeborg.dk%7Ca6795dc845b1440e60f808dce7cc2924%7C07962fccde404682921edd0cbb877f27%7C0%7C0%7C638640112530579976%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=TVbLMcwHfd%2Fa%2BccPxuOFeMxdTl4CoSDU66yC1YpB8SY%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fbornsvilkar.dk%2Fskaermguiden%2Ffagpersoner%2F&data=05%7C02%7Cannamarienor.hansen%40silkeborg.dk%7Ca6795dc845b1440e60f808dce7cc2924%7C07962fccde404682921edd0cbb877f27%7C0%7C0%7C638640112530613335%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=k%2BS%2Fid%2FoMB6Bsm5hwQ58P7zVeyj4EeTE8n3dIrPSDdA%3D&reserved=0
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7. Principper, revision, nye, tilsyn (B) 

 
Tilsyn og revision af Princip for ”Klassedannelse og overgang mellem 6.-7. klasse”  
princip 
 
Forslag til ændring i princippet vedr. 
”Se endvidere retningslinjer for klassedannelse, der udarbejdes efterår 2022” ændres til 
”princippet udmøntes i procesplan for klassedannelse 6.-7. klasse” 
 
”Klasser dannes med fokus på at skabe et godt læringsmiljø, en god kultur og gode relationer i  
klasserne.” ændres til 
”klasser dannes med fokus på skabe gode læringsmiljøer og fællesskaber”. 
 
Procesplanen for kommende klassedannelse 6.-7 lægges på hjemmesiden.  
 
 

8. Evt. (O) 

Orientering fra Søren – er sagt under klassedannelsesprincipper 

Klubben – har været lukket i et stykke tid (genåbnede i dag). Hvor meget er det i orden at de hænger ud her – 

de tager ikke ned i klubben. De vil gerne være sammen, hvor skaber vi det rum, når de ikke går ned i klubben. 

Louise har møde med ungdomsklubben om vi kan gøre noget mere. 

 

Specialklasser – kapacitetsbehov – pilotprojekt. Enighed om at det godt kan lade sig gøre, så længe 

økonomien følger med. 

 

Økonomi – Udvalget skal mødes og forholde sig til ændringer i budget. 

 
 

9. Godkendelse af referat (B) 
Referatet er godkendt 

  

Huskeliste for temaer  

SFO 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder, kl. 17.00-19.30 

2024-25 

Torsdag d. 5. december 

Julefrokost 

Mandag d. 27. januar 

Tirsdag d. 27. februar 

Onsdag 26. marts 

Torsdag 24. april 

Mandag d. 26. maj 

https://faarvangskole.aula.dk/sites/faarvangskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20klassedannelser.pdf
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Tirsdag d. 24. juni 

 

 

 

 

 


